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Interpetlation avseende kommunens åtgärder mot välfärdsbrott ställd till
kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson

Vi läser nästan dagligen om välfärdsbrott. Socialsekreterare som hotas om de nekar
bidrag. Bedrägerier avseende hemtjänst och personlig assistans är legio' Den här
brottsligheten tycks tyvärr vara mycket vanlig i vårt land. Det finns en stor risk att detta
iårftii li-te uppmarksamhet iTäby. Troligen äi brott av den härtypen ännu så länge
mindre vanliga i Täby än i mer belastade kommuner men det är högst sannolikt att de

förekommer och att de kommer att öka i omfattning. Det är dälför mycket viktigt att vi

även i Täby lägger stora ansträngningar på att minimera denna typ av brott. Detta tas i

och med denna interpellation nu också upp i Täby fullmäktige och vi hoppas därmed att
vi framöver ska slippa höra bortförklaringar i still med att "vi hade inte sett det komma".

Erik Andersson - I vilken omfattning förekommer välfärdsbrott i Täby? Vilka
åtgärder har vidtagits i Täby för att minimera risken för välfärdsbrott? Vilka
åtgärder planeras?
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